
Zápis z porady vedení konané dne 20. 10. 2014 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Matyska, Šrubařová, Bartošek, Veselý, Holub, Křenek, 

Regner, Račanský, Novotná Buršíková, Ledvinka 

Omluveni: Dostál 

 

1. Informace od ředitele 

 Rektor rozhodl o jmenování nového kvestora MU, jimž se stane Ing. Martin Veselý; 

do funkce nastoupí od 1. listopadu.  

 Na jeho místo zástupce ředitele bude vypsáno výběrové řízení.  

 Proběhla schůzka s Kozubkem ohledně OP VVV projektů (zejména e-IROI, dostavbě 

prostor FI a bezpečnostních projektů) a součinnosti ÚVT a FI při prezentaci projektů a 

jejich budoucí přípravě. 

 Příští kolegium bude až pondělí 3. listopadu.  

 

2. Kontrola úkolů z minula  

 Informace o smlouvě s T-Mobilem zaslal Holub e-mailem, telefonisté spolupracují na 

přípravě budoucí smlouvy.  

 Nová struktura divize péče o uživatele byla představena na výjezdním zasedání 

vedení, od 1. ledna 2015 vzniknou v této divizi oficiálně 4 oddělení. Zatím není 

definitivně rozhodnuto o názvech a zejména personálním složení jednotlivých 

oddělení, na vedoucí dvou bude vypsáno výběrové řízení (Křenek připraví podklady). 

 Popis funkčních telefonních klapek – Novotná Buršíková provede kontrolu směrování 

telefonů mezi sebou, aby byla jasná primární klapka, z níž probíhá hovor. Osoby 

s funkcí – musí být vidět primárně funkce. Ředitel má více funkčních klapek. Klapka 

podpory (7722) bude doplněna klapkou 2177 – účelem zachovat počáteční označení 

funkčních telefonů ÚVT. Obě klapky budou mít stejné směrování. Finální tabulku 

pošle N. Buršíková kolegiu.  

 

3. Různé  

 Holub informoval o stěhování CPS, proběhlo o víkendu, nastal problém s elektřinou a 

některými zabezpečovačkami. Akce byla včas oznámena na titulní stránce ISu a 

komerčním uživatelům. Následovala diskuse o informacích i o malých akcích na síti. 

Poučení do budoucna – opakovaně byly podobnými akcemi zasaženy i jiné okruhy, 

než bylo plánováno. Seriózně zhodnotit, čeho se zásah může týkat, raději se řídit 

konzervativním a realistickým řešením, které počítá s větším dopadem zásahu.  

 Holub připomněl HCI studii Inetu, prodiskutuje s Kohoutkovou. 

 Šrubařová informovala, že jednotlivé země EU nemají konzistentní legislativu týkající 

se odvodů za zdravotní a sociální pojištění osob pracujících v zahraničí, to komplikuje 

zaměstnávání cizinců. Slovensko aktuálně požaduje zaplacení odvodů od ČR. 

V současnosti probíhají jednání kvestorů VŠ.  

 Rektorátem byl potvrzen očekávaný celkový objem IRP na rok 2015 (obdobně jako 

v roce 2014), prostředky pro ÚVT zatím nejsou známy. 

 

4. Rozpočet na rok 2015  

 Investice do strojního vybavení 

o Obnova prvků na UKB – první budované pavilony (např. A4) mají dnes již 

nevyhovující interní síť (pouze 100 Mbps). Bude třeba postupný upgrade 



vnitřní sítě, to ale není doposud na MU řešeno z centralizovaných prostředků – 

náklady hradí jednotlivá HS.  Holub zjistí, zda se podobný problém týká i 

jiných prostor než UKB. Ředitel na tuto potřebu upozorní prorektora a Komisi 

pro IT, do centralizovaného rozpočtu nebude zahrnuto.  

o V této souvislosti bude třeba rovněž upozornit na budoucí nutnou aktualizaci 

AV techniky v kampusu. 

o Financování Magionu plánováno převážně z CRP. Nárůst neinvestičních 

prostředků na Magion – stálý nárůst každý rok (důsledek investic do Magionu 

v minulém roce); jednou z možností jak trvalý nárůst zastavit je přesoutěžení 

podmínek. 

o Ledvinka – analyzovat finanční požadavky na zakoupení dieselagregátu na 

Komenského nám.  

 Neinvestice 

o Zvážit možnost nárokovat prostředky za převzetí IT malých středisek do 

správy. 

o Největší nárůst u Magionu (viz komentář výše) a u elektronických 

informačních zdrojů. Tam kombinace plánovaného navýšení příspěvku a 

zejména důsledek posunu kurzu koruny.  

o Položka na pozáruční servis telefonní sítě – budeme pracovat s nutností pokrýt 

první 3 měsíce, v jejichž průběhu by již měla proběhnout instalace nového 

technického řešení. Zpoždění realizace bude řešeno jako mimořádná událost, 

ve spolupráci s RMU. Holub projedná s Techniservem skutečné náklady na 

servis v prvním čtvrtletí 2015. 

 Členové kolegia zkontrolují po položkách tabulku, kterou zašle ředitel, zváží potřebu 

úpravy některých nákladů. Cílem – přibližná úroveň letošního rozpočtu.  

 Matyska zpracuje dodané podklady, nejasnosti bude řešit telefonicky. Výsledné částky 

pošle e-mailem kolegiu.  

 IRP vzhledem k nejasnosti pouze navrženo, komisi prorektora budou prezentovány 

celkové náklady (IRP i CP). 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


